

6 DAYS 4 NIGHTS

旅者之家 TRAVELERS HUB

Connect the 4 Famous Cities of

KANSAI





OIN DEPTH

WHY IN-DFPTH? 何为深度?



走入日本世界遗产的神圣与壮丽之美

A journey into the sacred and magnificent beauty of Japan's World Heritage Sites

Tōdai-ji: It is renowned for its massive Great Buddha, a bronze statue approximately 15 meters tall, and for being one of the largest wooden structures in the world. It represents the grandeur of ancient Japanese architecture and Buddhist art.

Kinkakuji: Also known as Rokuon-ji, built in the 14th century. The Golden Pavilion sits beside a beautiful pond, reflecting a brilliant golden glow. It is renowned for its elegant architecture and picturesque setting.

东大寺:以其巨大的大佛闻名,这尊青铜佛像高约15米,是世界上最大的木结构建筑之一。它代表了日本古代建筑和佛教艺术的辉煌。

金阁寺:又名鹿苑寺,其主要建筑为镀金的金阁,坐落在美丽的池塘旁,反射出辉煌的金色 光芒。金阁寺以其优雅的建筑和风景如画的环境闻名。



子弹列车 Bullet train

Experience the world's fastest bullet train, also known as the Shinkansen. On the high-speed journey between Osaka and Kyoto, you will enjoy unparalleled convenience and speed. This is not just a journey, but a unique encounter with high-tech innovation.

体验全球最高速的子弹火车,也被称为新干线。在大阪和京都之间的快速列车之旅中,您将体验到前所未有的便捷与速度。这不仅是一段旅程,更是一次高科技的独特体验。



漫游寻味大阪! 带你尽享美食、时尚与独特的城市魅力! Stroll through Osaka in search of delicious flavours! Take a tour of Osaka's food, fashion and unique charm!

Explore Osaka's shopping paradise with tour guides, visit the Kuromon Market, Namba and Shinsaibashi, which are Osaka's most popular and bustling shopping area, a wide selection of food and a variety of entertainment. Whether you're shopping or enjoying a meal, this area offers a wonderful experience.

跟随导游探索大阪的购物天堂,畅游黑门市场、难波和心斋桥。也是是大阪最受欢迎的区域,拥有繁华的商业街区、丰富的美食选择和多样的娱乐活动。无论是购物还是享受美食,这里都能提供精彩的体验。



大阪水晶系列酒店 Crystal Hotel

★ 位于道顿崛/心斋桥范围内 Located in Dotonbori/Shinsaibashi area

Located in one of the most famous places in Osaka, Japan that will satisfy your needs for sightseeing, shopping, local food and entertainment!

位于再日本大阪最著名的地方并能满足你景点打卡、购物、当地美食、娱乐的需求!



日本必泡传统温泉 Must-do traditional hot springs in Japan

Natural hot springs offer a unique and luxurious experience with mineral-rich water that is effective in relaxing the mind and body. These minerals help to improve skin quality, soothe muscles and improve blood circulation.

天然温泉提供了一种独特而奢华的体验,其富含矿物质的水能有效放松身心。这些矿物质有助于改善皮肤质量、舒缓肌肉并促进血液循环。





大阪|奈良|京都|神户 OSAKA|NARA|KYOTO|KOBE

DAY 1

Kuala Lumpur → Kansai International Airport (KIX)

(Meals on Board)

DAY 2

Osaka (30km) Nara (30km) Osaka

(Breakfast / Lunch / -)

 Leisurely strolling Rokuen Park, you can have close encounters with the gentle deer / Paperience a unique blend of history and natural beauty at Todai-ji / View Osaka Castle Park from outside.

DAY 3

Osaka 🛱 Kyoto 🛱 Osaka

(Breakfast / Lunch /-)

Enjoy the cityscape of Kyoto from Kyoto Station's Skyway / Kinkakuji is resplendent in its golden splendor, with the entire building covered in gold leaf / Nishiki Market: Often referred to as 'The Kitchen of Kyoto,' it is an ideal place to experience the local people's lifestyle and food culture

- * Sequences of itinerary are subject to local arrangement
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- * Pictures for reference only

DAY 4

Osaka

(Breakfast / - / -)

Start your wonderful day with "Exploring and Tasting Osaka: A Dual Experience of Culinary Delights and Shopping." / Walk to Osaka's food street – Kuromon Market, explore a diverse array of local delicacies, and immerse yourself in the dynamic energy of the market / Leisurely stroll and enjoy the pleasure of shopping on Kansai's largest shopping street – Namba & Shinsaibashi.

DAY 5

Osaka (30km) Kobe (30km) Osaka

(Breakfast / - / Dinner)

 Experience the exotic charm of Kitano Ijinkan-gai / Kobe Earthquake Memorial Park: Established in commemoration of the Great Hanshin Earthquake that occurred in 1995 / Kobe Harborland, where you can enjoy the beautiful harbor views / Enjoy a free and easy shopping at Rinku Premium Outlets.

DAY 6

Kansai International Airport 🗡 Kuala Lumpur

(Breakfast/ MOB)





第1天

吉隆坡 → 大阪关西国际机场

(机上用餐)

第2天

大阪 (30km) 奈良 (30km) 大阪

(早餐 / 午餐 / -)

 漫步于奈良神鹿公园, ◆与温顺的鹿零距离接触/ 体验独特的历史与自然交融之美 - 东大寺 / 外观 大阪城公园

第3天

大阪 🖯 京都 🖯 大阪

(早餐 / 午餐 / -)

• 站在京都车站天空走廊, 欣赏京都的城市景观 /
◆ 金阁寺金碧辉煌,整个建筑覆盖着金箔 / 锦市场: "京都的厨房" 是体验当地人民生活和饮食文化的理想之地。

* 行程次序以当地旅社安排为准。

- * 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动,恕不另行通知。
- * 图片仅供参考。

第4天 **大阪**

(早餐 / - / -)

• 开启美好的一天从"漫游寻味大阪:美食与购物的双重体验"开始/步行到大阪美食街 - 黑门市场,探索丰富多样的当地美食,沉浸在市场的活力中/自由漫步在繁华的街区中,尽享购物的乐趣,探索关西最大的购物街 - 难波 & 心斋桥。

第5天

神户 (30km) 大阪

(早餐/ - /晚餐)

• 在北野异人街感受异域风情 / 神户地震纪念公园: 为纪念1995年发生的阪神淡路大地震而设立 / 神户海港,享受美丽的海港风景 / 在关空奥特莱斯自由购物

第6天

大阪关西国际机场 + 吉隆坡

(早餐/机上用餐)









Find Your Direction





Why not allocate more time and explore deeper?

We've arranged it so that even in one country, you can take a trip of extraordinary depth. We believe there's nothing more meaningful than a memorable vacation.

如果值得, 何不赋予更多时间, 深入探索?

我们精心安排,让你即使在一个国度,也能走出不一般的深度之旅。





Japan's must-experience hot springs! Beautiful skin

> 日本必泡温泉! 美肌护肤!



Osaka-Kyoto Twin Cities Bullet Train Experience

大阪-京都双城子弹火 车体验



Great location of the hotel! Close to Osaka city life! 酒店的绝佳地理位置! 贴近大阪城市生活!



Visit 4 famous cities in Kansai, 2 World Heritage Sites

参观关西4大名城. 2个世界遗产



Japanese Deluxe Seafood Meal! Everyone gets to taste lobster and abalone.

日本豪华海鲜餐!每人 可品尝龙虾及鲍鱼!



Eat as you go with a professional guide! 由专业导游带领, 边走边吃!



Travel to Japan's shopping paradise. Shop till you drop from trendy fashion to household goods.

畅游日本购物天堂! 从潮流时 尚到家居精品,尽情买买买!



The 2 must-see observation decks offer a panoramic view of Kyoto and Osaka

必去打卡的展望台, -览眺望京都美景

GD Partner / 旅游伙伴:



TRAVELERS HUB TOURS SDN BHD

2-3-3A, Kompleks Kantonmen Prima, No: 698, Batu 4 Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur, Malaysia. Tel: +6016-3919333 | +603-27326615 | Fax: +603-27326619 Web: www.travelershub.com.my Email: web@travelershub.com.my